
Zápis ze zasedání školské rady dne 7.10.2015 
 

Místo konání:     Základní škola a mateřská škola Brno, Blanenská 1, příspěvková organizace 

Zahájení:            18.30 hodin 

Ukončení:           19.30 hodin 

 

Přítomni:            předseda Oto Rinchenbach, členové Alena Zaplatílková, 

                            Petra Havlová, Václav Šicha, Dagmar Adámková Krákorová, 

                            Jiří Krátký 

                            Jako host – Petr Kotyza 

 

Zasedání školské rady vedl:  předseda školské rady Oto Rinchenbach 

 

Program:  

       

1.   Informace ze strany zřizovatele školy 

2.   Informace ze strany ředitele školy 

3.   Informace ze strany pedagogických pracovníků 

4.   Informace ze strany rodičů 

5.   Schválení předložené školní dokumentace 

 

 

Ad1/ 

Zřizovatel informoval radu o zahájení stavby mateřské školy, která bude mít kapacitu 75 dětí. 

Začala se realizovat rekonstrukce celé vnitřní struktury mateřské a základní školy, která trvá 

již od roku 1993, kdy byla vypracovaná první studie na stavbu mateřské školy. Díky dobře 

připraveným plánům a stavebním povolením se mohla výstavba letos uskutečnit, a uvolněním 

prostor současné mateřské školy tak vzniknou nové prostory pro školu základní. 

 

Zřizovatel dále nechal vypracovat studii na zastřešení atria školy a studii na rekonstrukci 

sociálních zařízení a případného rozšíření jídelny – počítá se se zvýšeným počtem dětí ve 

škole.  

 

Zástupci školské rady a zřizovatele školy navštívili dnes, 7.10. 2015, rodiče jednotlivých tříd 

v rámci třídních schůzek, které se ve škole konaly. Jako členové školské rady seznámili mimo 

jiné rodiče také s nově zřízenou emailovou adresou pro jejich případné dotazy. 

Zřizovatel informoval o oslavách výročí školy, které se plánují na 24.11.2015. Program bude 

upřesněn. 
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Ad2/ 

Ředitel školy informoval radu o změnách v pedagogickém sboru v důsledku odchodu tří 

učitelek na mateřskou dovolenou. Dále radě poskytl informace týkající se hmotného vybavení 

nové mateřské školy. Informoval radu o úskalích nových, elektronických zápisů do mateřské 

školy a plánovaného zápisu do školy základní a o problémech, které se týkají komunikace 

mezi školou a rodiči. 

  

 

Ad3/ 

Učitelky informovaly radu o současné situaci v jednotlivých třídách ZŠ a kapacitě MŠ a o 

problémech, které v letošním roce musí řešit. Probrány byly především problémy týkající se 

docházky nových dětí v rámci začátku školního roku. 

 

Ad4/ 

Rodiče se vyjádřili kladně díky osobní zkušenosti k prospěšnosti prolínání anglického jazyka 

ve  výuce. Dále se dotazovali, zda bude případná návaznost učebnic k výuce angličtiny a také 

na případné rozšíření prvního stupně, alespoň na šestý a sedmý ročník. Případná realizace 

rozšíření o další ročníky ZŠ však určitě v nejbližších letech není možná, v dlouhodobém 

záměru školy však je. 

 

Ad5/ 

Školská rada po předchozím prostudování jednohlasně schválila dokumenty:  

Výroční zprávu ZŠ a MŠ, Školní vzdělávací program pro předškolní vzdělávání a Školní řád 

mateřské školy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Petra Havlová                                                          Kontrola zápisu: Oto Rinchenbach 
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